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Vragen van het lid Alkaya (SP) aan de Minister van Financiën over het bericht 
dat de topman van ING mogelijk alsnog vervolgd wordt (ingezonden 21 maart 
2019). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Vervolgingsverzoek ING voor de 
rechter»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op het bericht dat de topman van ING mogelijk alsnog 
strafrechtelijk vervolgd wordt? 

Vraag 3
Zijn er sinds de schikking inzake tekortkomingen bij het voorkomen van 
witwaspraktijken nieuwe relevante feiten of omstandigheden bij ING 
geconstateerd die aan u zijn gemeld? 

Vraag 4
Wat is uw reactie op de bewering van de advocaat dat de schikking onterecht 
was en dat «het ontbreken van strafvervolging (...) een vrijbrief [is] voor 
bankiers om het niet zo nauw te nemen met de wet- en regelgeving»? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat, in lijn met veelvuldig aandringen van onder andere de 
SP-fractie op strafrechtelijke vervolging, de topman van ING al veel eerder 
voor de rechter had moeten komen?

1 https://www.telegraaf.nl/financieel/3321402/ing-topman-hamers-voor-de-rechter
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